
 

 

 

 

 

Protokoll 2024-03-18 

Art:   Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap  

Tid:   Måndagen den 18 mars, kl 18:00 

Plats:   Klubbhuset 

Närvarande:  Joacim Ahlebro, Helena stenow, Håkan Larsson, Conny Andersson, 
Martin Mellqvist, Leo Mörtsell, Jan Karlsson och Conny Eriksson. 
 
Anders Nilsson ansluter till § 4 e. 
Patric Beerman ansluter till § 7. 

Frånvarande:  Petter Isaksson och Nicklas Lindblad. 

Adjungerad:  Björn Pettersson 

 

 

 

Dagordning 

§ 1   Öppnande och fastställande av dagordning  

Ordförande Joacim Ahlebro hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 2   Justerare  

Martin Mellqvist valdes till justerare. 

 

§ 3   Föregående protokoll  

Vi går igenom punkterna från föregående protokoll. 

 

§ 4   Ärenden  

a) Arbetsdagar, Lyftdagar, Valborgsfirande 

Vi bestämmer kommande arbetsdag till lördag den 20 april kl 09.00. 

 

Datum för Lyftdagar kommer ut under nästa vecka.  

 

Valborgsfirande blir av och mer information kommer.  



 

b) Inkommit förslag från medlem gällande ommålning av fyren 

Björn, Janne och Conny A tar in offerter på arbetet.  

 

c) Tele/Internet. Översyn och nytt avtal för att sänka kostnader  

Joacim ser över våra avtal med hjälp av Emricson och tar fram förslag på nytt avtal. 

 

d) Grupp för att identifiera och söka bidrag  

Frågan bordläggs till nästkommande möte. 

 

e) Sponsring  

Joacim tar fram ett förslag på upplägg för hur vi kan få fram sponsorer, för tex 

Bankeryds bryggan.  

 

f) Aktivitet Internet/Facebook 

Frågan bordläggs till nästkommande möte. 

 
 
§ 5 Frågor från årsmötet 
 

a) Generationsskifte markägare till Fingals Hamn. Vad innebär det för klubben?  
Vi har ett avtal som förlängs fem år i taget. Björn och Conny A tar fram och ser över 
avtalet. 
 

b) Hur motverkar vi att båtplatser står tomma?  Ska vi ha tydligare krav på att 
man hyr ut sin lediga plats i andra hand? Köfunktion för byte av befintlig båt-
plats  
Frågan besvarades på årsmötet. Vi har inga tomma båtplatser, allt är uthyrt i första- 
eller andrahand. Ytterligare frågor kan besvaras av Björn på kansliet. 
 

c) Övergivna båtar. Hur jobbar vi vidare med frågan?  
Ett aktivt arbete pågår för att hantera övergivna båtar, vilket ger effekt. 
 
Efter diskussion beslutar styrelsen: 
- att ta hyra för kvarstående vagnar/släp om det inte finns en betald uppställnings-
plats.   
- att de vagnar/släp som inte är uppmärkta tillförs klubben och skrotas.  
 
Information om ovanstående beslut kommer att skickas ut via mail innan de verk-
ställs.  
 

d) Datum för sjösättning. Önskemål om något senare än föregående år 
Gäller lyft med mobilkranen och datum kommer ut under nästa vecka.  
 

e) Åldersgräns för att gå vakt?  
Finns en nedre åldersgräns på 18 år.  
 

 
§ 6  Ekonomi  
Ekonomin är fortsatt god och i balans. 
 



§ 7 Arbetsråd och sektioner 
Fiskesektionen har en liten inkomst från sina fisketävlingar och har bestämt att skänka 
5000 kr till stiftelsen Mer lax i Vättern.  
 
Påminnelse har gått ut om att anmäla sig till segelkurserna och det brukar bli fullt. 
Förra året var det lite ont om elever i optimistskolan. Leo kollar upp hur vi ligger till i år.  
 
En klubbafton med temat segling har genomförts med mycket god anslutning. Under kväl-
len visades bilder från skutsegling, rep splitsades och knopar knöts.   
 
Fiskesektionen planerar en klubbafton för information om fiske.  
 
§ 8   Inkomna skrivelser  
 

a) Begäran från June avfall om kompletterande uppgifter gällande avfallshantering. 
Besvarad av Johan och Björn 
 

§ 9 Övriga frågor  
Martin visar en motor som kan vara användbar i samband med mastarbete.  
 
Beerman lyfter problemet med att seglarskolorna väcker intresse av att skaffa båt, men 
det är svårt att få båtplats. Diskussion kring olika förslag för att kunna frigöra platser.  
 
§ 10 Fastställande av nästkommande styrelsemöten  
Nästa styrelsemöte den 29 april ändras till måndag 6 maj. 
 
§ 11 Avslutning 
Joakim tackade och förklarade mötet avslutat 
 
 
 

 

 

 

Joacim Ahlebro Martin Mellqvist     Helena Stenow 

Ordförande  Justeringsperson  Sekreterare 


